Personal C.V
Personal Information:       
Name                                 : Ahmed Gomaa Seif-elnasr Gaballah              

Date of Birth                   : 25 /2 / 1984

Place of Birth                  : Tatoon
The position of the recruitment:  Un required
Marital status               : Single
The Address                      : Village Tatoon/ Center Etsa/ Fayoum governorate/ Egypt
Telephone                          : 0594146795 & 0500934892
E-Mail Addresses          : ahmednasr70@Gmail.com                                     
Certificats:
College Certification         : B.Sc. Degree in Civil Engineering (General dep) 2007. 

University                           : Fayoum University 

The General Evaluation: Good (66. 45 %) .

The Graduation Project   : Concrete (Analysis & Design of hall$ tank).
The Project Evaluation    : Good.               

Qualifications:

Languages Skills:  

                                    Arabic: Mother Language: Very Good.    
                               English: Good.     
Computer Skills: 
· Perfect Working with Sap 2000. 

· Perfect Working with AutoCAD 2002 &2007.

· Perfect in Microsoft Office XP (Word & Excel).

The Previous Experience:  

 I worked as   site engineer and quantities in residential projects within    Engineer with experience of 4 years in Construction Concrete Building.
 I worked as site engineer in Construct School the project of the educational buildings Fayoum governorate.
 I worked in Al amjad Contracting EST.   for Construction residential and commercial Building, As Supervisor Engineer in Kingdom Saudi Arabia Eastern Province starting January 2008 until January 2009.
 I worked in the company Motawakil Contractors in the draft
of the drinking water and sanitation in Fayoum Governorate, As                                                                               Supervisor Engineer in infrastructure projects in the beginning of       February2009until July 2009.
 And the beginning of August 2009 up to August 2010,I  worked in Prime  Source  group in the Kingdom of Saudi Arabia as an Owner Engineer is responsible for  contracts with the contractors and supervision of existing projects, industrial and   residential as well as infrastructure projects of the Group and the planning of  future   projects of my responsibilities as well.
 And the beginning of January 2011 and until now I work in Al-Anhur EST. General Contracting, construction site engineer do I supervise the execution of the construction and the finishing and quality control of the projects as I do I manage the workers and to determine their functions able to handle works at the lowest cost.
سيرة  ذاتية

البيانات الشخصية:-

الأسم                           :  أحمد جمعة سيف النصر جاب الله
تاريخ الميلاد                :  25 / 2 / 1984
محل الميلاد                 : تطون
الموقف من التنجيد
غير مطلوب
الحالة الأجتماعية          : أعزب
العنوان                        : قرية تطون /مركز إطسا /محافظة الفيوم/جمهورية مصر العربية
رقم التليفون                 :         0594146795  &  0500934892 
البريد الألكترونى         : ahmednasr70@Gmail.com  
المؤهل الدراسى :- 
الشهادة الجامعية          : بكالوريوس فى الهندسة المدنية / شعبة عامة / دفعة2007
الجامعة                      : جامعة الفيوم 

التقدير التراكمى          : جيد (66.45%) 

مشروع التخرج         : خرسانة (تحليل وتصميم مصنع & خزان) 
تقدير المشروع           : جيد
المؤهلات الأخرى :-
اللغات :-

 يجيد تحدث وكتابة اللغة الأنجليزية

التعامل مع الكمبيوتر:-
· يجيد التعامل مع برنامج ساب 2000

· يجيد التعامل مع برنامج أوتوكاد 2002 & 2007

· يجيد التعامل مع برامج Microsoft Office(Word, Excel)

الخبرات السابقة :-

· سبق لى العمل كمهندس موقع وحصر كميات فى مشاريع سكنية مع مهندس خبرة 4 سنوات فى تنفيذ المنشآت الخرسانية.
· سبق لى العمل كمهندس مقاول فى إنشاء مدرسة كمشروع تابع لهيئة الابنية التعليمية بمحافظة الفيوم .
· عملت فى مؤسسة الأمجاد للمقاولات لانشاء مبانى سكنية وتجارية كمهندس مشرف على التنفيذ فى المملكة العربية السعودية بداية من يناير 2008 وحتى يناير 2009.
· عملت في شركة المتوكل للمقاولات في مشاريع تابعة لهيئة مياه الشرب والصرف الصحي بمحافظة الفيوم كمهندس مشرف على التنفيذ فى مشاريع البنية التحتية بداية من فبراير 2009 وحتى يوليو 2009.
· وبداية من اغسطس 2009 وحتى اغسطس 2010 عملت فى مجموعة المصدر الاول التجارية فى المملكة العربية السعودية كمهندس مالك مسئول عن التعاقدات مع المقاولين والاشراف عليهم فى المشاريع القائمة صناعية وسكنية وآيضا مشاريع البنية التحتية التابعة للمجموعة والتخطيط لمشاريع مستقبلية من مسئولياتى آيضا.
· وبداية من يناير 2011 وحتى الآن اعمل فى مؤسسة الانهر للتجارة والمقاولات كمهندس موقع اقوم بالاشراف على تنفيذ اعمال انشائية واعمال تشطيب وضبط جودة الاعمال كما اننى اقوم بإدارة العمال وتحديد مهامهم  لتنقيذ الاعمال باقل تكلفة. 
